
 

 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 12. prosince 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Štěpán Novotný (ŠN), Marek Pavlovský 
(MP) Petr Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB) (od 12:09), Václav Brabec (VB) (od 15:20) 

Hosté: Jakub Kozelský (JK) (do 12:39) 

 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Oprava listopadového zápisu VV: 

ŠN – předložil návrh KVS ČSJ ohodnocení za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory v souladu se 
směrnicí C21: 

Jméno závod  umístění odměna 

N. Sadílková 2024 IQFoil Y&J MS 3 33 572 Kč 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na 
MS a ME pro členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměny za 
výsledky: IQFoil Y&J MS 2024 – Nela Sadílková 33 572 Kč. Odměny za výsledky budou vyplaceny 
z rezervy svazu (rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného vyúčtování. 
VV bere opravu usnesení na vědomí. 
 
 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH informoval, že proběhlo jednání se zástupci pojišťovny Pantaenius ohledně vizuálu 
záložky „Pojištění“ na webu ČSJ, kde bude možné uzavírání pojištění lodí pro členy ČSJ. Aktuálně se 
řeší technické záležitosti. 
 
K úkolu 24-05 (Vyplatit první část upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 24 na základě zaslaného 
vyúčtování): 
Úkol splněn. MS informoval, že první část upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 2024 na základě 
zaslaného vyúčtování je vyplacená. 
 
K úkolu 24-07 (Vyplatit poslední část budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 
na základě zaslaného vyúčtování): 
Úkol splněn. MS informoval, že poslední část budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek 
sezony 2024 na základě zaslaného vyúčtování je vyplacená. 
 
K úkolu 24-08 (Vyplatit závodníkům schválený příspěvek na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí 
C20 na základě vyúčtování): 
Úkol splněn. MS informoval, že příspěvky na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí C20 a na základě 
zaslaného vyúčtování jsou vyplacené. 



 

 

 
K úkolu 24–12 (Vyplatit závodníkům odměny za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle 
směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování): 
Úkol splněn. MS informoval, že odměny za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle směrnice 
C21 na základě zaslaného vyúčtování jsou vyplacené. 
 
K úkolu 24-14 (Realizovat nákup služeb od jednotlivých lodních tříd pro realizaci programu TALENT – 
podpora ALT na základě zaslání objednávky služeb a na základě vyúčtování odsouhlaseného předsedou 
komise mládeže): 
Úkol splněn. MS informoval, že realizace nákupu služeb od jednotlivých lodních tříd pro realizaci 
programu TALENT – podpora ALT na základě zaslaného vyúčtování je vyplacená. 
 
K úkolu 24-15 (Realizovat nákup služeb od jednotlivých klubů ČSJ pro realizaci programu TALENT – 
podpora klubů na základě zaslání faktury od klubů): 
Úkol trvá. MS informoval, že realizovat nákupu služeb od jednotlivých klubů ČSJ pro realizaci programu 
TALENT – podpora klubů na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. Nejzazší termín pro 
realizování nákupu služeb je do 20. 12. 2024. 
 
K úkolu 24-16 (VV ukládá všem členům VV zaslat Martinovi Souškovi do 15. 11. 2024 požadavky na 
jednotlivé rozpočtové kapitoly pro rok 2025 v souladu s předloženým návrhem rozpočtu pro rok 2025 
a dále zaslat informaci o prostředcích, které nebudou v jednotlivých kapitolách v roce 2024 vyčerpány): 
Úkol splněn. MS informoval, že požadavky na jednotlivé rozpočtové kapitoly pro rok 2025 od  členů 
VV obdržel. 
 
K úkolu 24-18 (Vyplatit poslední část budgetů na rok 2024 členům SCM IQFoil na základě zaslaného 
vyúčtování): Úkol splněn. MS informoval, že poslední část budgetů na rok 2024 členům SCM IQFoil na 
základě zaslaného vyúčtování byla vyplacená. 
 
K úkolu 24-19 (Vyplatit poslední část budgetů na rok 2024 členům SCM IQFoil na základě zaslaného 
vyúčtování): Úkol splněn. MS informoval, že poslední část budgetů na rok 2024 členům SCM IQFoil na 
základě zaslaného vyúčtování byla vyplacená. 
 
K úkolu 24-20 (Vyplatit poslední část budgetů na rok 2024 členům SpS RS Feva na základě zaslaného 
vyúčtování): Úkol splněn. MS informoval, že poslední část budgetů na rok 2024 členům SpS RS Feva na 
základě zaslaného vyúčtování byla vyplacená. 
 
K úkolu 24-21 (Vyplatit poslední část budgetů na rok 2024 členům SCM 29er na základě zaslaného 
vyúčtování): Úkol splněn. MS informoval, že poslední část budgetů na rok 2024 členům SCM 29er na 
základě zaslaného vyúčtování byla vyplacená. 
 
K úkolu 24-22 (Vyplatit zbylou část budgetů na rok 2024 třem členkám RD na základě zaslaného 
vyúčtování) Úkol splněn. MS informoval, že zbylá část budgetů na rok 2024 třem členkám RD na 
základě zaslaného vyúčtování byla vyplacená. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 
1) informace z komise vrcholového sportu 

 
ŠN – podal informace z jednání Komise vrcholového sportu ČSJ, které se konalo 29.11.2024. 
Zápis ze schůze KVS je přílohou tohoto zápisu. 



 

 

VV vzal předložené informace na vědomí. 
 

2) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 
 
PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS a hodnocení sezony 2024.  Zprávy trenérů SCM a 

SpS za listopad a celková hodnocení sezóny 2024 trenéry SCM a SpS jsou přílohou tohoto zápisu.  

 

PP – předložil plány trenérů SCM a SpS na sezonu 2025. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
 

3) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 
PK – informovala, že na webu ČSJ jsou v aktualitách zveřejněny informace k prodloužení platnosti 
trenérských licencí ČSJ a seznam přednášek Jachtařské akademie v roce 2025. 
 
 

4) informace z jednání sportovního úseku 
 
ŠN – podal informace z jednání Sportovního úseku ČSJ, které se uskutečnilo dne 3. 12. 2024 od 20:00 
prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání SÚ ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
ŠN – předložil návrh SÚ na složení SpS RS Feva pro rok 2025: 

Ptáčková Markéta (2008) - Svobodová Annie (2010)  

Krátký Šimon (2011) - Novotný Jáchym (2012)  

Myslík Matyáš (2010) - Novotný Štěpán (2014)  

Jeřábek Petr (2011) - Lipták Richard (2010)  

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor hlasoval o složení SpS RS Feva pro rok 2025: Markéta Ptáčková – Annie 
Svobodová, Šimon Krátký – Jáchym Novotný, Matyáš Myslík – Štěpán Novotný, Petr Jeřábek – Richard 
Lipták. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, MP  proti: 0 zdržel se: PK, ŠN, PP, MS, RV                        
Návrh usnesení nebyl schválen. 
 
Po následné diskuzi členů VV ČSJ, mj. i v návaznosti na rozpočet kapitoly komise mládeže 
a každoročnímu snižování dotací NSA na tuto kapitolu, MP předložil návrh na zrušení SpS Feva 
a zároveň vypovězení smlouvy s trenérem SpS Feva. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schválil zrušení SpS Feva a vypovězení smlouvy s trenérem SpS 
Feva. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV                       proti: 0 zdržel se: PK  
Návrh usnesení byl schválen. 
 

 
5) nominace na mezinárodní závody 

 
Žádné nominace nebyly předloženy. 
 



 

 

 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

 

1) mistrovství ČR 
 
Žádné informace nebyly předloženy.  
 
 

2) informace z PR komise 
 
MS – informoval o průběhu slavnostního vyhlášení ankety „Jachtař roku 2024“, které se konalo 29. 11. 
2024 od 18 hodin v restauraci klubu Golf Hostivař za účasti kompletního reprezentačního týmu. Ze 
slavnostního večera byl v České televizi vysílán záznam.  
 
Výkonný výbor děkuje Evě Skořepové za výborně zorganizovaný průběh slavnostního večera vyhlášení 
ankety Jachtař roku 2024 a za zajištění přenosu Českou televizí.  
 
RV  – podal informace z I. kola výběrového řízení na pozici PR managera ČSJ. 
Zápis z jednání komise pro výběr ze dne 9. 12. 2024 je přílohou tohoto zápisu. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
 

3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 
 
Žádné informace nebyly předloženy. 
 
 
 

4) informace z komise rozhodčích, komise HZS a komise měřičů a technických inspektorů 
 
MP – informoval o plánovaných školení rozhodčích RO ČSJ Praha a Středočeský kraj. 
S ohledem na to, že jsou vydaná nová závodní pravidla, končí k 31. 3. 2025 platnost všech licencí 
(mandátů) rozhodčích. Podmínkou pro prodloužení mandátu (licence) u aktivních rozhodčích je 
absolvování školení, pro neaktivní nebo nové zájemce zároveň test, případně ústní zkouška. 
Školení na nová pravidla ZPJ 2025-2028 proběhne v sobotu 5. dubna 2025 od 10:00 hod v prostorách 
YC CERE v Praze 4, Přístav č.1, horní klubovna YC CERE. K účasti je potřeba elektronická registrace 
prostřednictvím závodu CTL 25-9901, jako číslo plachty prosím použijte číslo mandátu (licence) 
rozhodčího. 
 
MP – informoval, že tradiční seminář rozhodčích v Třemošnici se bude konat 15. – 16. 3. 2025. 

 
 

5) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 

RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2024 ke dni 11. 12. 2024. 

 

RV – informoval členy VV o stavu návrhu rozpočtu pro rok 2025, který předložil ke schválení. Podrobně 

vysvětlil návrh jednotlivých položek rozpočtu na příjmové i výdajové stránce.  



 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor schválil návrh vyrovnaného rozpočtu pro rok 2025, který bude 

předložen VH ČSJ v březnu 2025. 

 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, MP, MS, RV              proti: 0 zdržel se: PP, ŠN  
Návrh usnesení byl schválen. 
 

VV obdržel žádost trenéra SCM 29er M. Horáka o navýšení /dorovnání rozpočtu SCM 29er.  
MS členy VV informoval, že kapitola rozpočtu 1215 + 1216 (mzda a náklady trenéra 29er) je přečerpána 
o 72 140,- Kč, s tím souvisí  žádost Mirka Horáka o navýšení rozpočtu.  
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ zamítá žádost Miroslava Horáka o navýšení rozpočtu a žádá členy 
SCM 29er, aby se podíleli na vyrovnání přečerpání rozpočtu v minimální výši 50 tis. Kč. Odůvodnění: 
vzhledem k tomu, že i některé jiné týmy přečerpali o cca 20 až 30 tis. Kč, proto o takovou částku snižuje 
požadavek na dorovnání. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, MP, MS, RV              proti: 0 zdržel se: ŠN, PP   
Návrh usnesení byl schválen. 
 
VV dále ukládá ŠN a PP, aby připravili návrh opatření, které eliminuje tyto chyby do budoucna. 
 

RV – v souvislosti se skutečnými příjmy ČSJ, a především s přidělením investičních dotací z NSA na rok 

2024 předložil RV následující návrh úprav rozpočtu ČSJ pro rok 2024 v příjmové a výdajové části 

rozpočtu: 

B - Příjmy 
rozpočtu v 
tisících korun 

  
Schváleno VH 

2024 a VV 
6/2024 

návrh úpravy 
rozpočtu 

 rozdíl návrhu 
oproti 

schválenému 
rozpočtu  

3203 NSA - Strojní investice  0,00 3 000,00 3 000,00 

3208 NSA - Program VII. - handicapovaný sport 0,00 46,73 46,73 

3213 NSA - Strojní investice  - PARA 0,00 974,12 974,12 

3303 ČOV - Speciální projekty II. - OH  300,00 604,69 304,69 

3703 Ostatní příjmy   300,00 770,00 470,00 

 

   
schváleno VH 

2024 a VV 
6/2024 

návrh úpravy 
rozpočtu 

rozdíl návrhu 
oproti 

schválenému 
rozpočtu 

1101 Budget – RD 2024 5 450,00 5 552,00 102,00 

1114 Ostatní 0,00 249,42 249,42 

4419 Strojní investice 0,00 5 327,92 5 327,92 

4505 R E Z E R V A 592,64 508,84 -83,80 

 

    
schváleno VH 

2024 + VV 
6/2024 

návrh úpravy 
rozpočtu 

rozdíl návrhu 
oproti 

schválenému 
rozpočtu 



 

 

A Výdaje 26 133,27    31 728,81    5 595,54    

B Příjmy 26 133,27    30 928,81    4 795,54    

  Rozdíl  0,00    -800,00    -800,00    

  

V rámci tohoto návrhu je rozdíl příjmů a výdajů ve výši 800 tis. Kč, který vychází primárně ze 

spoluúčastí na investičních dotacích a který bude kryt z finanční rezervy ČSJ, kterou ČSJ právě pro tyto 

účely tvoří průběžně. Dále ČSJ předpokládá, že v rámci roku 2025 bude tato finanční rezerva ČSJ 

doplněna prodejem dvou starších člunů VSR, dvou přívěsných vozíků ke člunům VSR a příspěvkem 

spoluúčasti na investice PARA z klubů, které budou materiál využívat, to vše v celkové výši cca 800 tis. 

Kč. 

 

Návrh usnesení předložený RV: Výkonný výbor schválil úpravy rozpočtu ČSJ pro rok 2024 v příjmové 

a výdajové části následujícím způsobem: v položce 3203 zvýšení o 3 000 000 Kč, v položce 3208 zvýšení 

o 46 730 Kč, v položce 3213 zvýšení o 974 120 Kč, v položce 3303 zvýšení o 304 690 Kč, v položce 3703 

zvýšení o 470 000 Kč, v položce 1101 zvýšení o 102 000 Kč, v položce 1114 zvýšení o 249 420 Kč, 

v položce 4419 zvýšení o 5 327 920 Kč, v položce 4505 snížení o 83 800 Kč. Celkové výdaje rozpočtu jsou 

zvýšeny na 31 728,81 tis. Kč, příjmy rozpočtu jsou zvýšeny na 30 928,81 tis. Kč, rozdíl příjmů a výdajů 

rozpočtu roku 2024 je -800 tis. Kč. 

 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV              proti: 0 zdržel se: 0  
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 
RV – informoval, že dne 12. 12. 2024 zaslal za ČSJ podepsanou garanci podpory Jachetnímu klubu 

Černá v Pošumaví z.s. (IČ 12889920) k pořádání akce Festival of Sails: MS v jachtingu 2025. 

Výkonný výbor ČSJ bere na vědomí rozhodnutí Mezinárodní asociace lodní třídy Cadet o pořádání MS 

2025 v Čechách na Lipně. Pořádáním je pověřen Jachetní klub Černá v Pošumaví ve spolupráci s ALT 

Cadet. 

RV – informoval, že dne 21. 11. 2024 obdržel svaz prostřednictvím datové schránky rozhodnutí 
o poskytnutí investiční dotace na nákup dvou motorových člunů ve výzvě č. 16/2024 Movité investice 
– rozvoj materiálně technické základny sportovních svazů ZPS 2024. Dále informoval, že 5. 12. 2024 
ČSJ obdržel ČSJ finance této dotace na investiční účet. 
 
RV – informoval, že dne 27. 11. 2024 byly prostřednictvím datové schránky zaslány na NSA veškeré 
požadované dokumenty z výběrového řízení na nákup tří motorových člunů a pěti meteostanic ve 
výzvě č. 12/2024 Movité investice – rozvoj materiálně technické základny vybraných sportovních svazů 
2024. Dne 2. 12. 2024 obdržel svaz prostřednictvím datové schránky rozhodnutí o poskytnutí této 
investiční dotace od NSA. 
 
RV – informoval, že dne 22. 11. 2024 podepsal prohlášení dodavatele – ATALIAN CZ s.r.o. 
 
RV – informoval, že dne 22. 11. 2024 podepsal smlouvu o spolupráci se společností Centrum Moravia, 
spol. s r.o. 
 
VV vzal předložené informace na vědomí. 



 

 

 
 

(v) Různé 

 
JK – představil členům VV svou vizi projektu profesionalizace repre týmu ČSJ, spolupráce ČSJ 
s reprezentanty a trenéry ČSJ. 
 
MS – informoval, že probíhá finalizace tvorby CTL pro rok 2025. CTL 2025 bude do 31. 12. 2024 
zveřejněna na webu ČSJ.  
 
 
Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 16. ledna 2025 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ – 12. 12. 2024 

2. Zápis z jednání KVS ČSJ – 29. 11. 2024 

3. Zprávy trenérů SCM a SpS za listopad 

4. Hodnocení sezóny 2024 trenéry SCM a SpS 

5. Zápis z jednání SÚ ČSJ – 3. 12. 2024 

6. Zápis z I. kola VŘ na PR manažera ČSJ 

 



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 12. prosince 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Štěpán Novotný (ŠN), Marek Pavlovský 
(MP) Petr Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB) (od 12:09), Václav Brabec (VB) (od 15:20) 

Hosté: Jakub Kozelský (JK) (do 12:39) 

 
1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na MS a ME pro 

členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměny za výsledky: IQFoil 

Y&J MS 2024 – Nela Sadílková 33 572 Kč. Odměny za výsledky budou vyplaceny z rezervy svazu 

(rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného vyúčtování. 

2. Výkonný výbor ČSJ schválil zrušení SpS Feva a vypovězení smlouvy s trenérem SpS Feva. 

3. Výkonný výbor schválil návrh vyrovnaného rozpočtu pro rok 2025, který bude předložen VH ČSJ 

v březnu 2025. 

4. Výkonný výbor ČSJ zamítá žádost Miroslava Horáka o navýšení rozpočtu a žádá členy SCM 29er, 

aby se podíleli na vyrovnání přečerpání rozpočtu v minimální výši 50 tis. Kč. Odůvodnění: vzhledem 

k tomu, že i některé jiné týmy přečerpali o cca 20 až 30 tis. Kč, proto o takovou částku snižuje 

požadavek na dorovnání. 

5. Výkonný výbor schválil úpravy rozpočtu ČSJ pro rok 2024 v příjmové a výdajové části následujícím 

způsobem: v položce 3203 zvýšení o 3 000 000 Kč, v položce 3208 zvýšení o 46 730 Kč, v položce 

3213 zvýšení o 974 120 Kč, v položce 3303 zvýšení o 304 690 Kč, v položce 3703 zvýšení o 470 000 

Kč, v položce 1101 zvýšení o 102 000 Kč, v položce 1114 zvýšení o 249 420 Kč, v položce 4419 

zvýšení o 5 327 920 Kč, v položce 4505 snížení o 83 800 Kč. Celkové výdaje rozpočtu jsou zvýšeny 

na 31 728,81 tis. Kč, příjmy rozpočtu jsou zvýšeny na 30 928,81 tis. Kč, rozdíl příjmů a výdajů 

rozpočtu roku 2024 je -800 tis. Kč. 



 
 

 

 Zápis činnosti Komise Vrcholového Sportu ČSJ (KVS) 

v období listopad 2024 

 

1. Zápis z osobní pracovní schůze KVS 29.11.2024 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Tomáš Musil (TM) 

Omluven: Roman Teplý (RT) 

 

• Příprava cílů RD na sezonu 24/25 

ŠN a TM společně připravily cíle jednotlivých členů RD na sezonu 24/25, které byly následně zaslány 
RT ke kontrole. KVS cíle schválila a poskytla SÚ ČSJ ke kontrole. 

 

Návrh byl přijat (Pro: TM, ŠN, RT) 

 

2. Informace o společném setkání KVS a RD 

KVS uspořádalo setkání se členy RD, které proběhlo 29.11. na Golfu Hostivař. Obsahem setkání 
byl společný oběd a lekce golfu. V rámci setkání měli členi RD krátké školení ohledně vyúčtování 
budgetů ČSJ, vedené M. Souškem.  

 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný 

 

 



Pravidelná měsíční zpráva za listopad 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: 29er

Datum: 11.12.2024

V listopadu se členové SCM společně s dalšími týmy zúčastnili soustředění ve slovinské Portoroži pod vedením 
trenérů Macela Merzwickeho, Adama Ota a Miroslava Horáka. Soustředění bylo určeno jak pro pokročilé posádky 
SCM tak především pro mladší a začínající posádky s vidinou nominace do týmu SCM pro následující sezónu. 

Za relativně slabých podmínek jsme odjezdili sedm intenzivních dní. Začínající posádky dostaly lekce techniky, měly 
možnost porovnat se se špičkovými posádkami SCM a mnoho věcí od nich „odkoukat“.

Cílem soustředění bylo najít a sestavit nové posádky pro sezónu 2025 do týmu A a sestavit tým B, který dostane 
na začátku sezóny 2025 přibližně stejnou tréninkovou dávku ve Španělské Valencii. Obojí se podařilo a v týmu A i B je 
aktuálně po čtyřech lodích.

30.11. proběhly kondiční testy členů SCM v Praze.



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za listopad 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
 
Trenér: Štěpán Novotný 
 

• Kondiční test SCM na 30.11.2024, Praha 
o Účast: R. Bartušková, T. Bělunková, D. Beroun, B. Dokoupilová, J. Fikáček, R. Kováč, V. Kováč, 

J. Kříž, E. Mahr, B. Ottová, J. Přikryl, J. Tomeš, J. Valenta, T. Chlumská. F. Falc 
o Omluveni: J. Bělík, L. Dymáková,  

• Nakládání na zimní tréninky Vilamoura 1.12.2024, Roudnice nad Labem 
o Proběhlo naložení šesti lodí a věcí k lodím. 
o Velmi děkuji M. Maierovi za pomoc a společně s tím J. Tomešovi, J. Valentovi, F. Falcovi a 

Chrisovi s Emou Mahr. 
o Rovněž děkuji L. Fikáčkovi, který odvezl soupravu do Portugalska. 



Závěrečná zpráva za rok 2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  iQFoil 
Trenér: Milan Hájek 
Datum: 30.11.2024 

SCM začalo, jako každoročně, v Cadizu, zimní přípravou spojenou s iQFoil Games. Pak jsme již pokračovali v 
tradičním rytmu. Letos s námi v Cadizu trénovaly navíc reprezentantky Kristýna Piňosová a Nela Sadílková, 
které se se mnou připravovaly na kvalifikaci na OH. Bohužel, nakonec jsem do Hyeres mohl odjet jen s 
Kristýnou, která zde doplnila sestry Švíkovi. Její 9. místo a splněná kvalifikace na OH je pro ni velký úspěch a 
příslib do budoucna. 

Pro SCM bylo hlavním cílem v roce 2024 ME Y&J v Embrunu, MS Y&J na Mallorce a Youth Sailing World 
Championship na Gardě.  

Nela Sadílková 
Ačkoli Nela byla již v RD28, odjezdila nakonec sezonu s námi v SCM. Když jsme překonali počáteční slabší 
tréninkové nasazení, asi způsobené zklamáním z Hyeres ( kde se nakonec nemohla zúčastnit) tak ve druhé 
půlce sezony byl její přístup naprosto skvělý. Nela má ohromnou výhodu ve své fyzické kondici a mentální 
odolnosi. Po 3. místě na ME a trochu zklamání z 4. místa z Youth Sailing World Championship na Gardě, 
jela na Mallorce skvěle a 3. místo na MS je opravdu Top výsledek. Obě závodnice, které ji předjely, zajely 14 
dní před jmto závodem na ME seniorů 2. a 19. místo. Obě před celou českou reprezentací. To je velký 
příslib do dalšího olympijského cyklu. Máme další skvělou závodnici schopnou konkurovat mezi dospělými v 
olympijské třídě iQFoil.  
U Nely je teď potřeba vyřešit její další program v seniorské kategorii. Škoda, že se nepodařilo uskutečnit 
mnou navržené vytvoření teamu U23 ( sloučení SCM a závodnic U23) pro rok 2025, které by všem prospělo 
a umožnilo hladší přechod do seniorské kategorie. Snaha vytvořit místo pro Karla Lavického a vměšování 
ČWA do tohoto procesu, nakonec ničemu nepomohlo. 
ME U19 - 3. místo / 44 závodnic 
MS U19 - 3. místo / 49 závodnic 
MS Youth - 4. místo / 26 závodnic 
MS U23 - 16. místo / 47 závodnic 



Alex Lojínová 
Alex jela letos v U19 první sezonu. Alex jezdí dobře zadní vítr, trochu hůře startuje ( není schopna držet 
výšku a správné načasování) a má menší rychlost proi větru. To vše pramení z její nižší tělesné váhy a 
nevyježděnosi mezi top závodnicemi. 
Věci na kterých musí pracovat víme a řekli jsme si. Je teď před ní zimní fyzická příprava a pak ji čeká zimní a 
jarní příprava na vodě v Cadizu a přechod paradoxně na menší plachtu. Od toho se pak ukáže, jaké výsledky 
u ní můžeme příšj rok očekávat. 
ME U19 - 21. místo / 44 závodnic 
MS U19 - 31. místo / 49 závodnic 

Markéta Štěpánková 
Pro Markétu to byla poslední sezona v juniorech v U19. Čekali jsme lepší výsledky. Markéta vynechala 
některá soustředění (škola) a už neměla takovou chuť se zlepšovat. Poslední 4 roky byla vždy ve sjnu 
úspěšnějších závodnic a to ji nakonec stálo asi menší moivaci v letošním roce. Na její skvělé výsledky 
budeme bohužel ještě v budoucnu vzpomínat.  
ME U19 - 34. místo / 44 závodnic 
MS U19 - 34. místo / 49 závodnic 
MS U23 - 44. místo / 47 závodnic 

Kristýna Chalupníková 
Kristýna s námi začala trénovat v Cadizu na iQFoilu, pak ale postupně začala přecházet na Wingfoil a stejně 
jako její sestra Klára, na něj 100% přešla. Je to škoda, protože je nesporně jedna z nejlepších závodnic a 
avizovaná změna plachty ( z 8 na 7,3sqm) v roce 2025 by ji mohla sedět. Kristýna má nižší tělesnou váhu a 
tak nedosahovala podobných rychlosj jako její kolegyně, což se ale může příšj rok změnit. Navíc i na 
Wingu je větší tělesná váha výhodou a proto přechod na Wingfoil u ní a její sestry považuji za předčasný. 
MS U23 - 38. místo / 47 závodnic 

Šimon Skřepek 
Šimon se letos výrazně zlepšil. Pomohl mu k tomu letní trénink s Davide Drdou a větší nasazení v tréninku.  
Šimon má ideální tělesné parametry na iQFoil a ideální rodinné zázemí. Potřebuje v příšjm roce hlavně 
zlepšit mentální nastavení a ještě více trénovat a závodit s těmi nejlepšími. Ve druhé půlce roku tomu tak 
bylo a hned to bylo znát. Šimon bude závodit příšj rok ještě v U19. 
ME U19 - 60. místo / 120 závodníků 
MS U19 - 47. míst / 143 závodníků 
MS Youth - 27. místo / 38 závodníků 



Vojta Kaczur 
I pro Vojtu to byla poslední sezona v U19. Bohužel, Vojta se za dva roky výsledkově prakicky nezlepšil. I 
přes velké nasazení v tréninku, ideální rodinné podpoře, nepředváděl v závodech to, co na tréninku. Vojta 
mi byl do SCM doporučen a popravdě, příště budu vybírat dle svého názoru. 
ME U19 - 118. místo / 120 závodníků 
MS U19 - 125. míst / 143 závodníků 
 





 

 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za listopad 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 12.12.2024 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

• Příprava a organizace nadcházejících akcí (MS Argentina, trénink a závod v Torrevieji) 

• Postupné sestavování plánu sezóny na příští rok 

• Odvoz svazového vozíku do Roudnice 

• Komunikace s rodiči dětí zařazených do SPS 

Tréninky a závody 

Na začátku listopadu skončil závod na Gardě, který byl již zmíněn v říjnové zprávě. 

Ke konci listopadu probíhal přesun do Mar del Plata na nadcházející mistrovství světa.  



Souhrnná zpráva za rok 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: RS Feva
Trenér: Miroslav Horák

Program SPS:
• Počet dní na vodě 47 (s trenérem SPS)
• Trénink 31 dnů
• Závod 16 dnů
• Na moři 34 dnů
• Na jezerech 13 dnů

Program SPS jsme odstartovali v březnu ve slovinské Portoroži a na začátku dubna na Nechranicích před 
prvním pohárovým závodem. Následovala v květnu DYR (mistrovství Holandska) ve Workumu. 
Vyvrcholením sezóny bylo jednoznačně Mistrovství světa v červenci v Holandském Bruinisee. Na závěr 
sezóny jsme potom v říjnu byli na Gardě v místě (a termínu) Mistrovství Evropy 2025.

Nejlepší umístění na mezinárodních závodech:
• Křenková – Křenková – 11. místo RS Feva World Championships (2. místo dívky)
• Martan – Křížek – 3. místo DYR Workum
• Krátký – Novotný – 10. místo Suzuki 3rd International RS Feva Autumn Meeting (1. místo U14)
• Křenková - Křenková – 12. místo Suzuki 3rd International RS Feva Autumn Meeting

Hodnocení posádek

Křenková - Křenková
Holky se v uplynulé sezóně už soustředily na přechod na 29er. První polovinu sezóny nemohla Kristýna z 
důvodu vážné nemoci jezdit. Holky mají perfektní techniku vedení lodě. Jsou perfektně sehrané při 
manévrech a mají výbornou rychlost jak na kurzech proti větru tak po větru. Na startech se dokážou 
prosadit prosadit a umí vystartovat i ve velkém fleetu. Jako jedna z mála posádek (v porovnání se 
zahraničními posádkami) se dokážou během rozjížděk posouvat vpřed a i po ne-zcela vydařeném startu 



dokážou zajet dobrý výsledek. Někdy to v posádce drhne v komunikaci a jsou schopné se navzájem 
psychicky úplně rozložit. Jejich nejlepším umístěním bylo druhé místo na mistrovství světa v kategorii dívky 
(11. místo celkově). Holky se budou v roce 2025 věnovat už pouze třídě 29er a byly vybrány do týmu 
SCM B

Martan - Křížek
Kluci mají stejně jako holky perfektní techniku jízdy. Jsou trochu horší na startech v získávání ideální 
startovní pozice, na druhou stranu mají o něco lepší rozjezd a rychlost po startu. Kluci mají perfektní servis 
(meteo, video z dronu, rozbory situací) od Davida Křížka st.. Bohužel je na ně asi někdy těch informací moc 
najednou a zdá se mi, že je nedokážou úplně zpracovat. Zvláště ve druhé půlce sezóny u nich byla patrná 
trochu sestupná tendence ve výkonech. Dílem možná byly na vině i experimenty s trimem lodi a 
technikou… Kluci mají v plánu příští sezónu přestoupit společně na 29er. Osobně bych asi preferoval, kdyby 
David zůstal ještě jeden rok na Fevě jako kormidelník a na 29er přestoupil až v sezóně 2026.

Němcová – Naxerová
Holky se hlavně v první polovině sezóny zlepšovaly jak v technice, tak v taktice. V rozjížďkách umí jezdit 
velice chytře a úsporně. Dobře se s nimi spolupracuje a informace, které dostanou mezi rozjížďkami jsou 
schopné velice dobře aplikovat. Mají trochu horší starty, mívají problém identifikovat správnou startovní 
pozici a prosadit se do první řady. Holky jsou společně do Fevy už moc velké a v příští sezóně přestoupí na 
29er. Nebudou jezdit společně, Laru si vybral Marceli Mierzwicky do týmu SCM A jako kormidelnici ke 
Kristiánovi Bezuškovi.

Jeřábek – Krejza
Kluci měli parádní začátek sezóny. Zlepšovali se v technice a zlepšovaly se jim i výkony. Ve druhé polovině 
sezóny u nich byl patrný lehký sestup. Měli trochu problémy v komunikaci a přišlo mi to i na trochu ztrátu 
motivace u Kuby. Kluci by potřebovali trochu zapracovat na technice jízdy. Občas mají problém se prosadit 
na startu a startují ze druhé řady. Na druhou stranu když se jim podaří dobře odstartovat, jsou schopni 
pozici udržet a dojet na předních umístěních. Mají trochu nevyrovnané výsledky a je potřeba s nimi ještě 
pracovat. Kuba si v Brně zlomil klíční kost a konec sezóny nedojezdil. 



 
 

 
 
 

 

Závěrečná zpráva SPS za rok 2024  

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  Techno293 – IQ Foil Junior 
Trenér: Jan Skřepek 
Datum: 4.12.2024 
 
SPS začalo rok zimní přípravou v Cadizu kde trénovala jak skupiny IQ Foil tak Techno293. Tato příprava 
obsahovala dva týdenní bloky. Další soustředění pro Techno bylo během soustředění na Velkém Dářku 
začátkem července. 
 
Rok 2024 měl pro SPS čtyři vrcholy a to MS a ME jak v Techno 293 tak IQ Foil Y&J. Ukázalo se, že trenérské 
zajištění všech těchto akcí je v jednom trenérovi nemožné zvláště když některé závody se konají přesně ve 
stejných termínech. Z toho důvodu byla po letech opět navázána spolupráce s Karlem Lavickým. S kterým 
jsme si tyto akce rozdělili. 
Karel jel s dětmi ze skupiny Techno 293 na MS v Maďarsku a ME v Řecku. Já se účastnil akcí ME IQ Foil Y&J 
v Embrunu a MS na Mallorce. 
 
Hodnocení jednotlivých členů je rozděleno na skupinu IQ Foil a Techno. 
 
František Burda 2010 IQ Foil – největší talent a nejperspektivnější závodník z celé skupiny. Jeho 
dovednosti a výkonost má neustále vzrůstající tendenci a to hlavně díky vysokému objemu tréninku 
výrazně nad rámec akcím SPS, perfektnímu rodinnému zázemí a velkému zapálení pro tento sport. 
MS  25. U17 / 4. U15  celkem 125 
ME  65. U17 / 13. U15  celkem 123 
MS Techno293 35. U15  celkem 58 
 
 
Štěpán Loužek 2008 IQ Foil – příští rok přestupuje do U19 kde se používají větší plachty. Štěpán se velmi 
zlepšil v technice jízdy. Pro získávání lepších umístěních v závodech chybí Štěpánovi větší psychická 
vyspělost a schopnost v závodech plnit zadanou taktiku a celková nižší jachtařská vyježděnost. 
MS 75. U17  celkem 125 
ME 85. U17   celkem 123 
MS Techno293 38. U17  celkem 58 
 



 
 

 
 
 

 

 
 
 
Zdeněk Plch 2009 IQ Foil – výborná fyzická konstituce pro IQ Foil. Během posledního roku výrazně vyrostl 
a na příští rok uvažuje do přestupu U19 na větší plachtu 8.0 což vřele doporučuji. Na Zdendovi bylo vidět, 
že se letos s plachtou 7.0 hodně trápil a to hlavně díky měkkému stěžni RDM který je v plachtách 7.0 
používán. Do budoucna zajímavý potenciál díky jeho fyzickým předpokladům a výbornému rodinnému 
zázemí. 
MS  100. U17   celkem 125 
ME  123. U17   celkem 123 
 
Marek Křenek 2010 IQ Foil – Marek během roku ještě hodně střídal Techno a IQ Foil. Dále se už hodlá 
věnovat IQ Foilu a byl s námi na MS Mallorka což byl jeho první mezinárodní závod v této lodní třídě. Musí 
hodně pracovat na technice a fyzické kondici. Má velmi dobré rodinné zázemí a nadšení pro další rozvoj 
v IQ Foil. 
MS 104. U17 / 17. U15  celkem 125 
ME – 
MS Techno293 32. U17  celkem 58 
 
Klára Chalupníková 2008 Techno293 – původně bylo plánováno, že se Klára bude účastnit i akcí IQ Foil, ale 
díky rozhodnutí rodiny Klára odjela pouze akce na Techno293 a dále se soustředila pouze na Wing Foil 
v kterém chce i nadále pokračovat. Její výkonost na Technu byla velmi dobrá Klára je velmi talentované 
dítě s výborným genetickým základem podobně jako její sestra. Má trochu hendikep v nižší tělesné váze, 
kterým ale trpí hodně dívek v IQ Foil. 
ME Techno293  9. U17  celkem 32 
MS Techno293  13. U17  celkem 38 
 
Nicol Quittnerová 2010 Techno293 – závodí teprve druhý rok a udělala obrovský progres v technice jízdy a 
celkové výkonosti. Musí hodně zapracovat na fyzické připravenosti. Má výbornou výšku postavy. Pro příští 
rok se již bude orientovat pouze na IQ Foil. 
ME Techno293  18. U15 celkem 39 
MS Techno293  22. U15  celkem 42 
 



 
 

 
 
 

 

Anna Bauerová 2008 Techno293 – závodí také teprve druhý rok a platí pro ni to stejné jako pro Nicol. Na 
Technu jezdila velmi dobře v kategorii U17. Pro příští rok přestupuje do U19 na IQ Foil a bude muset na 
sobě hodně zapracovat, aby se dokázala na IQ Foil adaptovat. 
ME Techno293  19. U17 celkem 32 
MS Techno293  17. U17  celkem 38 
 
Ina Bauerová 2010 Techno293 – opět stejné jako její sestra Anna. Výhodu Iny je, že teprve příští rok bude 
U17 a má ještě dva roky na to aby se dokázala na menší plachtě 7.0 v IQ Foilu posunout na dobrou 
výkonnostní úroveň. Obě holky Bauerovi mají výborné rodinné zázemí s maximální podporou pro tento 
sport. 
ME Techno293  16. U15 celkem 39 
MS Techno293  14. U15  celkem 42 
 
 
Kristýna Štěpánková 2010 Techno 293 – velmi se během roku na Technu zlepšila a svými výkony zvláště 
v silnějším větru velmi překvapila. U Kristýny je velká výhoda, že se nebojí rychlosti a windsurfing ji 
opravdu baví. V dalším rozvoji na IQ Foil bude zatím překážkou menší postava což, ale vzhledem jejímu 
věku se může ještě změnit. 
ME Techno293  15. U15 celkem 39 
MS Techno293  15. U15  celkem 42 
 
 
Jan Verl 2009 Techno 293 – na Technu letos trpěl díky vyšší postavě a hmotnosti. Jediná možnost je začít 
se velmi aktivně věnovat IQ Foil. Vzhledem k tomu, že na IQ Foil chce teprve začít tak bude složité se rychle 
posunout na nějakou vyšší výkonnostní úroveň během krátké doby. Tréninkové nasazení je mimo akce SPS 
na nízké úrovni. 
ME Techno293   - 
MS Techno293  53. U17  celkem 58 
 
 
 
 

 



Hodnocení sezóny 2024 sportovního střediska Optimist 
 

Jarní část letošní sezóny byla intenzivnější než loni. Kromě tradičních tří kvalifikačních závodů na 
MS/ME jsme měli možnost absolvovat řadu dalších tréninků a závodů bez toho, aby zde byl příliš 
velký tlak na zajetí konkrétního výsledku. Díky tomu jsme měli větší prostor pracovat na technice 
či zařadit do tréninkového procesu více kondiční přípravy.  

Ze všech akcí dle mého názoru měl největší přínos 6 denní trénink v Gdaňsku na začátku června. 
Zde jsme spolu s Karolem Jaczkowskim, trenérem polské reprezentace, měli možnost pracovat 
na jednotlivých aspektech opťácké techniky. Zároveň jsme se mohli inspirovat i dalšími oblastmi 
související s tréninkem (příprava lodi, typy tréninkových cvičení apod.), ve kterých polský systém 
funguje částečně odlišně.   

Určitým vrcholem každé sezóny je MS a ME. Letošní MS se jede až v prosinci, tudíž zde můžeme 
hodnotit pouze ME.  

Podobně jako loňský rok se ME jelo v lokalitě s velmi slabým větrem. „Těžkotonážní“ závodníci, 
kterým se podařila vyjet kvalifikace se tak poněkud trápili. I přesto se oproti  loňskému roku 
český tým posunul v pořadí národů o pět míst (z 30. místa na 25.místo). Nechali jsme za sebou 
mimo jiné vyspělé jachtařské národy jako Belgii, Holandsko či Irsko. 

Příprava v rámci SpS Q měla být především odrazovým můstkem pro závodníky v jejich 
pokračování na nějakou další pre-olympijskou či později olympijskou třídu. Z toho důvodu 
vnímám jako velice pozitivní skutečnost, že se tento přestup daří. Závodníkům, kteří odcházejí 
z Opťáka, se ve většině případů dokáží velice rychle „rozkoukat“ a prosadit na další LT.  

Členové SPS - Vladimír Kováč, Tereza Chlumská a Liliana Dymáková během letošní sezóny 
postupně přecházejí na ILCA 4 a věřím, že základ který jim dal Optimist, zde dále rozvinou.Na 
třídu ILCA 4 letos z Optimista také přechází Roxie Bartušková, Emma Mahrová a Barbora Ottová. 
Tato děvčata sice nebyly součástí SPS, nicméně některých akcí se také účastnily. Jsem 
přesvědčený, že jsou pro český jachting též příslibem do budoucna. 

Na druhou stranu v letošní sezóně můžeme vidět znatelný propad v počtu účastníků českých 
opťáckých závodů. Tento propad je zřetelný zejména v ročnících 2013, 2014 a mladší. Při 
sestavování nového SPS na sezónu 2025 zde tři odcházející závodníky nahradí talentovaní 
závodníky z ještě relativně silného ročníku 2012. Pokud se ale nepodaří zvrátit klesající trend, 
panuje zde tedy riziko, že v následujících letech (sezóna 2026 a dál) budeme sledovat určitý 
pokles ve výkonnosti českého opťáckého SpS.   

 

Autor: trenér SpS Optimist Jakub Halouzka 

Dne: 8.10. 2024   

 



 

Hodnocení sezony 23/24 SCM ILCA 4 
 

Složení SCM 
 
Jméno Ročník 
SCM A  
Jeremiáš Přikryl 2007 
Tatiana Bělunková 2008 
Tomáš Peterka 2007 
Jiří Tomeš 2010 
SCM B  
Beata Dokoupilová 2008 
Daniel Beroun 2009 
Jan Fikáček 2007 
Richard Kováč 2008 

 
  



 

  



 

 
 
 
 
 
 
 
Výsledky 
 

 



 

  



 

 

Komentář k závodníkům 
 
SCM A 
 
Jeremiáš Přikryl 2007 
 
Jeremiáš většinu sezony absolvoval na ILCA 4 a jeho hlavními vrcholy bylo ME a MS ILCA 4. Zimní přípravu absolvoval převážně v rámci SCM 
s pár individuálními akcemi. Na ME v Izole se dostal do zlaté skupiny, ale závod neprobíhal úplně podle jeho představ a chtěl od závodu mnohem 
víc. Skončil na 36. místě. To je pořád velmi dobrý výsledek, ale kdyby odstranil hlavně taktické chyby, mohl klidně bojovat o umístění v top 20. 
Druhým vrcholem sezony bylo MS ILCA 4. Na tomto závodě se neprobojoval do zlaté skupiny a skončil ve stříbrné skupině celkově na 95. místě. 
V tréninku před závodem bylo vidět, že bojuje s rychlostí při jízdě proti větru. Bohužel tento závod byl hlavně o rychlosti. Následně začal 
přestupovat na ILCA 6, kde na závodech EC a poháru ČR zaznamenal pěkné výsledky. Jeho hlavním cílem na zimu bylo mělo být posilování a 
strava, aby začal sílit a nabírat na váze. 

 
 



 

 
 

Tatiana 

Bělunková 2008 
 
Tatiana jezdila v sezoně 23/24 stále na ILCA 4, kde předvedla neskutečné zlepšení. Zimní přípravu si zajistila částečně individuálně, ale zároveň 
se účastnila akci SCM. První vrchol sezony ME v Izole pro ni dopadl perfektně, skončila na 12. místě. Do poslední rozjížďky dokonce vstupovala 
z 6. místa, ale ta se ji nepovedla. Následně se Tatiana připravovala na druhý vrchol sezony, a to MS ve Viana de Castelo, kde chtěla opět bojovat 
o umístění do top 10. Závod se ji nepovedl úplně podle představ, dle mého názoru za to může hlavně nervozita a tlak, který si na sebe vytvořila. 
Nicméně i zde předvedla velmi dobrý výkon a skončila na 27. místě. Dále absolvovala ME u19 na ILCA 6, kde se probojovala do zlaté skupiny. 
Nyní se rozhodla přejít na ILCA 6. Bude zapotřebí aby zapracovala na kondici, a to hlavně síle, která ji stále ještě chybí. To by se mělo přirozeně 
projevit i v nárůstu váhy.  
 

 
 
 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Tomáš Peterka 2007 
 
Tomáš absolvoval zimní přípravu s SCM v a připravoval se na první vrchol sezony na ME v Izole. Tento závod se mu vůbec nepodařil a skončil 
v poslední emerald skupině. Hlavním nedostatkem byly starty a kondice. Ve zbytku sezony bojoval s nemocí a z tohoto důvodu se další 
zahraničních závodů neúčastnil. Na konci léta se účastnil MČR ILCA 4, které vyhrál.  

 
 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Jiří Tomeš 2010 
 
Pro Jirku se jednala o první sezonu na ILCA 4 a potvrdil svoje kvality a celkově zaznamenal během této sezony perfektní výsledky. Technicky 
mohu říct, že se jedná o nejvyspělejšího závodníka, jediné co musí ještě zlepšit je jízda po větru. Jeho vrcholy bylo ME a MS. Na ME se bez 
problému probojoval do zlaté skupiny a skončil na 35. místě a mezi nejlepšími 10 závodník u16. Na MS se mu rovněž velmi dařilo a skončil 
celkově na 20. místě. Rovněž vyhrál několik závodů EC. Vzhledem k jeho výšce a váze, nedává smysl, aby nadále trénoval na ILCA 4, ale spíš 
bude přínosné se přesunout na ILCA 6. V příštím roce se závodů ILCA 4 ještě zúčastní, ale jeho hlavní vrcholy budou na ILCA 6. Kondici má na 
velmi dobré úrovni a zároveň nemusí se bát přirozeného nárůstu hmotnosti, ke kterému bude docházet a limitovalo by ho na ILCA 4. 
 
 

  



 

 
 
 
 
 
 
 
Beata Dokoupilová 2008 
 
Beata zimní přípravu absolvovala převážně v rámci SCM a částečně individuálně. Jejími vrcholy byly závody ME v Izole a MS v Portugalsku na 
ILCA 4. Mimo to absolvovala ME žen na ILCA 6 v Řecku, kde ve slabém větru jezdila velmi slušně a ME u19 na ILCA 6, kde skončila ve zlaté 
skupině. V prvním vrcholu sezony v Izole skončila na velmi dobrém 31. místě. Druhým vrcholem bylo MS ve Viana de Castelo, kde jezdila 
naprosto senzačně, a dokonce se dostala do přímého boje o medaile. Nakonec skončila na 5. místě. Beata udělala během své první sezony na ILCA 
4 obrovský pokrok. Zároveň se účastnila ME u19 na ILCA 6, kde se dostala do zlaté skupiny a zaznamenala pěkný výsledek. V příští sezoně začne 
přecházet na ILCA 6 a bude zapotřebí aby zesílila a postupně přibírala na váze. Díky výsledkům na MS a ME ILCA 4 a ME u19 na ILCA 6 si své 
místo v SCM zaslouží i na ILCA 6. 
 
 

 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
Daniel Beroun 2009 
 
Daniel měl dva vrcholy sezony, a to ME v Izole a MS v Portugalsku. ME se mu nepovedlo a skončil v emerald skupině, největším problémem byly 
starty a díky tomu taktické chyby po startech. Na MS ho limitovala kondice, která je na velmi špatné úrovni. Daniel je šikovný závodník na vodě, 
ale jeho největším problémem je kondice. V případě, že přes zimu neudělá znatelný pokrok v kondici, jeho působení v SCM bude na jaře 2025 
ukončeno. 

 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Jan Fikáček 2007 
 
Pro Jana se jedno o první náročnější sezony, co se týče množství dnů na vodě a zároveň první ME a MS. V tréninku dělá velké pokroky, ale zatím 
tento pokrok není schopný ukázat v závodě. Bohužel v závodě je velmi často přemotivovaný a nervózní. Chtělo by aby se uklidnil a díky tomu 
mohl více soustředit. Tyto problémy se projevili jak na ME, tak i MS. Na obou závodech skončil v emerald skupině. Velká škoda byla na MS, kde 
byl opravdu v dobré formě a mohl bojovat o umístění minimálně ve stříbrné skupině, ale v první třech rozjížďkách připsal 3x písmenka místo 
dojezdů a tím byla kvalifikace hotová. Během sezony začal jezdit na ILCA 6, kde na českých závodech zajížděl velmi pěkné výsledky a na MM 
Polska open se umístil ve zlaté skupině. Jan si zaslouží místo v SCM B ILCA 6.  

 
 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Richard Kováč 2008 
 
Pro Richarda se jednalo o první sezonu na ILCA 4, ve které měl dva vrcholy sezony, a to ME v Izole a MS ve Viana de Castelo v Portugalsku. 
Jeho zimní příprava nebyla vůbec dobrá a na vodu se dostal poměrně těsně před ME. To se ukázalo jako velká chyba a ME se mu nepovedlo. 
Následně trénoval o poznání kvalitněji a na MS byl mnohem lépe připravený. Bohužel ani tento závod se mu nepodařil. Richard má poměrně 
dobrou kondici, ale není schopný ji ukázat na lodi. Zároveň dle mého názor jeho přestup z Optimistu na ILCA 4 byl pozdě a nyní ho čeká poslední 
sezona na ILCA 4 a v proběhu sezony 24/25 bude nucen přestoupit na ILCA 6. Další otázkou je jeho nemoc, která ho může v dalším závodění 
značně limitovat. 
 
 

 
  



 

1. Rozdělení zbytku budgetů SCM 
 

SPS/SCM 1. záloha 
ILCA 

  původní krácení 2. část celkem 
Kristýna Flosmanová 0 0 0 12 
Jan Bělík 25 23,25 38 61,25 
Jan Kříž 25 23,25 15 38,25 
Michal Rais 25 23,25 15 38,25 
Jan Valenta 25 23,25 25 48,25 
Tatiana Bělunková 25 23,25 38 61,25 
Jeremiáš Přikryl 25 23,25 38 61,25 
Tomáš Peterka 25 23,25 0 23,25 
Jiří Tomeš 25 23,25 43 66,25 

Celkem 410 
 
 
 
Při rozdělování zbylých budgetů bylo bráno v potaz: 

• Plnění plánů a náročnost plánu 
• Výsledky 
• Tréninkové a závodní nasazení 



 

Hodnocení složení SCM ILCA 6 pro rok 2024 
Složení SCM ILCA 6 
 

Jméno Ročník 
Linda Dokoupilová 2006 
Kristýna Flosmanová 2006 
Jan Bělík 2007 
Michal Rais 2006 
Jan Kříž 2008 
Jan Valenta 2007 

 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Počty dnů na vodě v sezoně 24/25 (zdroj: Yarmill) 

 

  



 

 

Reprezentační žebříček ILCA 6 

 



 

 
 
 

Komentář k závodníkům 
 
Linda Dokoupilová 2006 
 
Linda byla během sezony přeřazena do RD ČSJ. V sezoně zaznamenala velký výsledkový posun, bohužel v jarní čásP sezony se zranila na 
závodech Last Chance regata v Hyeres a následně se zotavovala z tohoto zranění, tak aby byla schopna absolvovat hlavní vrcholy sezony MS 
Youth na Gardě a ME u19 v Irsku. Závod na Gardě se jí velmi povedl, a dokonce před poslední rozjížďkou bojovala o medaili. Nakonec skončila na 
7. místě což je stále perfektní výsledek. Po ME v Irsku absolvovala operaci ramene a nyní se zotavuje, tak aby po novém roce mohla nastoupit na 
100% do tréninkového procesu. 
 

 
 
  



 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
Kristýna Flosmanová 2006 
 
Během sezony stále řešila zranění z předchozí sezony a téměř nejezdila. 
 

 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Jan Bělík 2007 
 
Jan pokračoval v nabité přípravě z čásP v rámci SCM a z čásP individuálně. Jeho svědomitý přístup se projevu a velmi se zlepšuje. Během této 
sezony začal postupně zkoušet závody na ILCA 7. Během sezony se mu podařilo značně přibrat na váze, což bylo dobré na ILCA 7, ale částečně ho 
limitovala na ILCA 6. To byl částečně i důvod nepovedené kvalifikace na WS MS Youth, která se konala ve Workumu, kde byl spíš slabší vítr. Tím 
byly jeho hlavními vrcholy bylo MS u21 ILCA 7 v Portugalsku a ME u19 ILCA 6 v Severním Irsku. Na MS u21 bojoval velmi slušně a jen těsně se 
nedostal do zlaté skupiny, což je ale v jeho věku stále velmi dobrý výsledek. Skončil na 89. místě. Na ME u19 ILCA 6 skončil na 70. místě. Zimní 
přípravu a začátek sezony 24/25 chce ještě absolvovat na ILCA 6 a následně přejít k plnému přestupu na ILCA 7. Váha u něj nebude problém, ale 
bude zapotřebí abychom pomohli zajisPt kvalitní tréninkovou skupinu. Nyní trénuje často se skupinou Viana sailing. Jedná se o adepta na zařazení 
do RD. 

 



 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
Michal Rais 2006 
 
V sezoně 23/24 jezdil poměrně málo a nezaznamenal výrazné zlepšení. Výsledky na vodě nebyly přesvědčivé a co se týče kondice, ta se také 
výrazně nezlepšila. Michala vrchol sezony a zároveň zakončení na ILCA 6 bylo ME U19 v Irsku, kde skončil v bronzové skupině. To je neuspokojivý 
výsledek. Michal by nyní měl přestoupit na LT ILCA 7. Na tuto třídy není ideální somatotyp, nepodařilo se mu přibrat na váze a tento přestup bude 
velmi obmžný. 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
Jan Kříž 2008 
 
Jan je stále ještě velmi mladý závodník, který by v příšmm roce mohl startovat na ILCA 4. Nicméně již tuto sezonu se věnoval naplno ILCA 6. Honzovo 
hlavní vrchol sezony bylo ME u19 v Irsku. Závod se mu bohužel absolutně nepovedl a skončil v poslední emerald skupině na 218 místě. Bohužel i 
jeho další výsledky nejsou nijak přesvědčující a své místo v SCM A nepotvrdil. Pro Honzu bude důležité, aby se dále zaměřoval na kondici, která je 
pro něj limitem v silném větru a dále by se měl rozvíjet v technice. 
 

 
 
 



 

 
 
  



 

 
 
 
 
 
 
 
Jan Valenta 2007 
 
Jan je velmi šikovný a technicky dobře vybavený závodník. Problémem je částečně kondice a nedostatek tréninkových dnů na kvalitních vodách. 
Zároveň v příšmm roce bude maturovat, co je ježdění také velmi ovlivní. V sezoně 23/24 měl za cíl nominovat se na WS MS Youth a ME u19 na ILCA 
6. Nominace na WS Youth se mu povedla. Závod se konal v červenci na Gardě. Bohužel výsledek byl podprůměrný, z velké čásP zapříčiněn horšími 
starty. Na ME u 19 si spravil chuť a probojoval se do zlaté skupiny. Pro jeho další postup bude důležité, aby začal pravidelně trénovat a v čase kdy 
nebude moc být na vodě kvůli škole, se alespoň věnoval kondici na 100 %. 
 

 
 
 



 

 
 
 
  



 

1. Rozdělení zbytku budgetů SCM 
 

SPS/SCM 1. záloha 
ILCA 

  původní krácení 2. část celkem 
Kristýna Flosmanová 0 0 0 12 
Jan Bělík 25 23,25 38 61,25 
Jan Kříž 25 23,25 15 38,25 
Michal Rais 25 23,25 15 38,25 
Jan Valenta 25 23,25 25 48,25 
Tatiana Bělunková 25 23,25 38 61,25 
Jeremiáš Přikryl 25 23,25 38 61,25 
Tomáš Peterka 25 23,25 0 23,25 
Jiří Tomeš 25 23,25 43 66,25 

Celkem 410 
 
 
Při rozdělování zbylých budgetů bylo bráno v potaz: 

• Plnění plánů a náročnost plánu 
• Výsledky 
• Tréninkové a závodní nasazení 

 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 3.12.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Jakub Halouzka (JH), Petr Přikryl (PP), Johana Nápravníková 
Kořánová (JNK), Karel Bauer (KB), Miroslav Horák (MHK), Tomáš Musil (TM), Patrik Hrdina (PH), 
Milan Hájek (MH), Petra Kafkova (PK) 

Nepřítomen: Roman Teplý (RT), Petr Rychnovský (PR) 

Hosté: R. Vašík, J. Skřepek, P. Bříza 

1. Projednání návrhu na složení SPS RS Feva 

SÚ obdržel podnět od VV ČSJ o přezkoumání návrhu složení SPS RS Feva na rok 2025. MHK 
prezentoval na SÚ složení SPS. SÚ diskutoval složení týmu a následně hlasoval o každé navržené 
posádce zvlášť: 

Ptáčková Markéta (2008) - Svobodová Annie (2010) 

Návrh byl přijat. (Pro: KB, MH, PP, TM, JNK; Zdržel se: ŠN, PK, PH; Nehlasoval: MHK) 

Krátký Šimon (2011) - Novotný Jáchym (2012) 

Návrh byl přijat. (Pro: KB, MH, PP, TM, JNK, ŠN, PK, PH; Nehlasoval: MHK) 

Myslík Matyáš (2010) - Novotný Štěpán (2014) 

Návrh byl přijat. (Pro: KB, MH, PP, TM, JNK, ŠN, PK, PH; Nehlasoval: MHK) 

Jeřábek Petr (2011) - Lipták Richard (2010) 

Návrh byl přijat. (Pro: KB, MH, PP, TM, JNK, ŠN, PK, PH; Nehlasoval: MHK) 

2. Rozpočet SÚ na rok 2025 

ŠN prezentoval návrh rozpočtu SÚ na rok 2025, který bude předložen VV ČSJ na prosincovém 
jednání. SÚ diskutoval návrh rozpočtu a bere návrh na vědomí. 

3. RD cíle pro jednotlivé člen RD na sezonu 2025 

ŠN prezentoval cíle pro RD, které připravilo KVS. SÚ bere cíle na vědomí. 

4. Nominační závody na MS a ME 2025 pro třídu Optimist 

JH prezentoval návrh na nominační závody pro třídu Optimist na MS a ME 2025: 

1. kvalifikační závod: YCR Riva del Garda, Itálie, 7.-9.3.2025 
 
2. kvalifikační závod: Easter regatta Portorož, Slovinsko, 17.-20.4.2025 
 
3. kvalifikační závod: KS zatoka Puck regatta, Polsko, 27.-30.4.2025 
 
Návrh byl přijat. (Pro: KB, MH, PP, TM, JNK, ŠN, PK, PH, MHK, JH) 

 
 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



ZÁPIS ZௗVÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ NA POZICI PR MANAGERA ČSJ  

  

VŘ bylo realizováno na základě vyhlášení zadávacích podmínek pro výběr PR managera 
schválených VV ČSJ.  

  

Zapsal: Jiří Hýža     Editace dne: 09.12.2024 

  

VV ČSJ jmenoval komisi pro výběr (dále jen komise) :  

  

Jiří Hýža 

Martin Soušek 

Štěpán Novotný 

Pavel Winkler 

Klára Houšková 

Hosté (náhradníci): 

Jitka Tkadlecová 

Radim Vašík 

 

  

Komise pro VŘ na PR managera ČSJ se sešla on-line přes Microsoft Teams 

Výběrové řízení bylo zveřejněno na portálu www.vhodné-uveřejnění.cz  

  

HARMONOGRAM VŘ:  

  

1. Sběr přihlášek a kontrola formálních náležitostí  

2. Výběr uchazečů do II. kola  

  

  

1. Výstup I.Kola – sběr přihlášek a kontrola formálních náležitostí.  

  

Do výběrového řízení přišlo celkem 6 přihlášek. Komise se sešla prostřednictvím MS Teams dne 
09.12.2024 vௗplném složení včetně náhradníků, kteří přihlíželi průběhu jednání.   



Postupně byly otevřeny všechny přihlášky a byly zkontrolovány všechny povinné přílohy: 

Na základě vyhodnocení dodaných dokumentů všech uchazečů byli komisí vyřazeni disain 
agency s.r.o.z důvodu nedodání motivačního dopisu, výpisu z trestního rejstříku a kopie 
řidičského průkazu. Andrea Piňosová z důvodu nedodání vize činnosti PR manažera ČSJ.  

Komise se shodla, že zbylé 4 podané přihlášky splnily formální požadavky a že všechny 
nabídky budou hodnoceny.  

2. Výběr uchazečů do II.kola

Komise se jednomyslně shodla, že do druhého kola postupují všichni 4 uchazeči, kteří splnili 
zadávací podmínky a to: 

Pavla Bryxová 

Tadeusz Bazyli Burski 

ES-yacht s.r.o. 

Pavlína Marečková Soukupová 

Veškeré dokumenty jsou uloženy na uložišti MS Teams ČSJ. 

 Hodnotící komise stanovila termín konání druhého kola VŘ, které bude probíhat formou 
osobních pohovorů 7.1.2025 na základě osobních pozvánek zaslaných uchazečům. 

Z druhého kola vzejde pořadí s doporučením na uzavření smlouvy pro Výkonný výbor ČSJ, který 
na svém nejbližším zasedání schválí závěry hodnotící komise a předloží návrh smlouvy 
vybranému nejlépe hodnocenému uchazeči. 
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